

# 國立臺灣師範大學學生入學申請書(限保留入學資格學生用)

## National Taiwan Normal University Application for Readmission (Admission)

申請日期 Date of Application :   年   月   日

|  |  |   |   |
|--|--|---|---|
| 申請人<br>Full Name                           | 簽 章<br>Signature   | 學制<br>Program   | <input type="checkbox"/> 學士班 Bachelor's Program<br><input type="checkbox"/> 碩士班 Master's Program<br><input type="checkbox"/> 博士班 Doctoral Program |
| 系所<br>Department/<br>Graduate<br>Institute |  | 組別<br>Division  |   |
| 申請事項<br>Application<br>matters             | 申請自_____學年度 第_____學期入學<br>Request for Admission beginning from Fall/Spring, Acad. Year   |   |   |
| 注意事項<br>Notes                              | <p>1. 教務處將於<b>開學前</b>寄發新學號及註冊通知 E-mail，請學生以新學號開通校務行政入口網帳號，並依教務處公告之當學年度「新生註冊須知」辦理註冊繳費、選課、健康檢查等事宜。<br/>Prior to the start of the new school year (semester), the Office of the Academic Affairs will e-mail new students their school ID numbers and registration notice. New students should log into the Administrative Systems Portal using their student ID number. After logging in, students may proceed with registration (i.e. payment of tuition and fees, class selection, health checks, etc.) as detailed in the “New Student Registration Guide” released yearly by the Office of Academic Affairs.</p> <p>2. <b>若未依時間註冊將依規定取消入學資格，請務必多加留意。</b><br/>Failure to complete the registration process in the allotted time shall result in the loss of your admission qualifications. Please pay special attention to this.</p> <p>3. 男同學請自本校首頁點選「學生」至「校務行政入口」登入→點選「學務相關系統」中之「學生兵役申請系統」→點選左邊之「兵役申請及查詢」→按「新增」輸入資料→列印「學生兵役申請表」並於規定期限前送至生活輔導組，以免收到徵集令或召集令。生活輔導組服務電話：(02) 7734-1060。<br/>Male students should visit the University's home page. From the drop-down menu they should choose “students” and then proceed to log into the Administrative Systems Portal. Following they should select “student military service application system” found within the “academic affairs system” menu. Next they should select the “military service application and inquiry” found on the left-hand side of the screen. From the menu they should select “new information” after which they should input their personal information before printing out the “Student Military Service Application Form.” This form should be submitted to the Division of Student Assistance before the relevant deadline to avoid a draft notice or military call-up. For further questions, please call the Division of Student Assistance at: (02) 7734-1060.</p> |   |   |
| <b>申請程序 Application Procedure</b>          |  |   |   |
| (1) 系所承辦人<br>Department Office             | (2) 系主任、所長<br>Department Chair/<br>Program Director  | (3) 國際事務處<br>Office of International<br>Affairs<br>(非僑生、陸生、外籍生免辦) | (4) 教務處註冊組/研教組/<br>公館校區聯合辦公室<br>Division of Registry /<br>Division of Graduate Studies/<br>Joint Services of Gongguan<br>Campus                   |
|  |  |   |   |